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Studierådsmötesprotokoll 2014–12–03

Närvaro: Carolina Sartorius Studierådsordförande
Anna Lissborg Vice Studierådsordförande
Sara Lindgren Vice Studierådsordförande, fr.o.m. §7
Elise Eborn Studierådssekreterare, Jämlikhetsombud
Fabian Hellström Wibell Jämlikhetsombud
Per Ahlbom Jämlikhetsombud, fr.o.m. §7
Jens Elofsson Kurskommissarie, fr.o.m. §5
Jens Gustavsson Studierådets Webbansvarig, fr.o.m. §7
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet, fr.o.m. §5
Niklas Karlsson Funktionär inom Studierådet
Amelia Andersson Funktionär inom Studierådet
Filippa de Laval Funktionär inom Studierådet, fr.o.m. §6
Emma Holmberg Ohlsson
Louise Hauzenberger
Nicolas Salas
Peter Skopal
Måns Ansgariusson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:08.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2015-10-15, 2015-11-05 och 2015-
11-19 med redaktionella ändringar.

§6 Information från
Externa
Representanter

Carolina berättade att det har varit PLD & PLC möte där de satt
lär- och timplan för nästa läsår, och att det inte var några stör-
re förändringar förutom de nya kurserna. De har även skrivit
läsårsrapporter som ska skickas in till Utbildningsnämnden. 50%
av C och 64% av D klarade A1-tentan, vilket är ganska normala
siffror.
Nicolas frågade ifall detta var första tentan sen de införde att
man behövde på 80% rätt på första uppgiften för att klara ten-
tan.
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Carolina svarade ja.

Carolina berättade att Carl varit på instutitionsstyrelsemöte och
att kursansvariga kommer bestämma vad som kan skäras ned på
i deras kurser för att spara pengar.
Filippa tyckte att det är bättre att diskutera inom studierådet in-
nan man kommer med input till kursansvariga då studenterna
kan ha olika åsikter om vad som är viktigt i en kurs.
Carolina uppmanade alla att maila henne input så att det kan
diskuteras på ett senare möte.

§7 Meddelanden Carolina berättade att Alexander Theofanous, vår VKOU, har be-
rättat att det kan finnas en möjlighet att läsa sin master på ekono-
mihögskolan vilket kan ersätta Technology Management, och att
de just nu utreder vilka av LTH:s program som får läsa mastern.
Antagligen så lommer både C och D få, om man inte läst i Kina.
Peter Skopal frågar ifall det är hundra procent säkert.
Carolina svarade att informationen kom idag, och att hon mailar
ut den, men att man kommer söka vi antagning.se.
Nicolas frågade vilka sorts förkunskapskrav den skulle ha.
Carolina svarade att det finns en lång lista krav och att det kom-
mer vara strängare då vi egentligen inte har några krav för att få
läsa våra masters.

Filippa berättade att fullmäktigevalet är avslutat med det högsta
valdeltagandet sen 2010 och att D-seltionen gåt från 2,5% valdel-
tagande till 13%.

Anna berättade att Sångarstriden blir av 2015.

Filippa berättade att Utbildningsutskottet har ett nyhetsbrev som
man kan få om man frågar henne.

Sara berättade att det är tackphest imorgon.

§8 Valärenden och
nomineringar

Carolina berättade att det är måga poster aom ska väljas till nästa
år: Instutitionsstyrelserepresentanter, representant i HMS-kommitén,
representant i Husstyrelsen, Skyddsombud, SRD-sekreterare och
utbytesansvarig, som är en ny post.

§9 Avslutade kurser Carolina berättade att det snart ska kallas till CEQ-möten, men
att PLD & PLC inte gjort detta än - det kommer nog i dagarna.
Hon frågade även om alla fått sina tentaresultat.

§10 Pågående kurser Digitalteknik

Filippa sade att det står att man måste klara alla labbar för att
göra Digitalteknikstentan, men det står inte i kursplanen.
Carolina svarade att det inte brukar vara så, och att det är kurs-
planen som gäller.

Kognition
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Måns sade att många tycker att Kognitionen påminner mycket
om Interaktionsdesignen, och att det inte är bra att de överlap-
par så mycket.
Carolina sade att det nog är tänkt att man ska läsa Kognitionen
innan Interaktionsdesignen men att C just nu läser tvärtom. Hon
sade även att det kommer ändras tills nästa år, samt att det kom-
mer bli en annan föreläsare.
Niklas sade att han hört att föreläsningarna inte ger något, men
att han inte varit på dem själv.
Anna sade att man får ingen feedback, skriver en rapport och blir
godkänd.
Christian sade att det är bra att prova att gå på föreläsningen
iallafall en gång.
Carolina höll med och tillade att man inte ska låta någon annan
förstöra sina studier, det klarar man bra själv.
Sara sade att det är ganska mycket fun facts på föreläsningarna
på Kognitionen.
Carolina sade att kursen är närmare InfoCom än Data.
Per sade att de har ändrat sen dess, men att när har läste var det
mycket upprepningar.
Carolina sade att det är en annan föreläsare och de har gjort om
inlämningarna.
Emma frågade vad kunde göras för att ge mer feedback på arbe-
tet.
Sara föreslog kamratgranskning.
Anna sade att de hade kamratgranskning förra året.
Carolina sade att alla ska vara tydliga med att de vill ha feed-
back.

Avancerad Webbsäkerhet

Per rekommenderade Avancerad Webbsäkerhet, och att den är
tio gånger bättre än Avancerad Datasäkerhet.

Reglerteknik

Anna sade att reglertekniken har en bra föreläsare och ett struk-
turerat häfte.

Programmeringsteknik för C & D

Niklas frågade hur det gick med programmeringsstugan.
Måns svarade att det gick bra och att det var lätt att få hjälp, och
att ettorna samlades och jobbade tillsammans.
Carolina tillade att det var många där.

Niklas sade att putData-metoden till Mandelbrot bör förtydligas
då parametrarna är otydliga.
Carolina sade att det lät bekant, och att kursen antagligen skulle
göras om då Per Holm går i pension.
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Fabian undrade vem som kommer ersätta Per Holm.
Filippa svarade att de är problematiskt då Per Holm är väldigt
effektiv och kan behöva ersättas med 2-3 personer.

Carolina sade att grundkurserna i programmering är väldigt oli-
ka och kan komma att ändras så de blir mer lika.
Peter Skopal undrade om C:arna inte skulle läsa grundkursen i
ettan.
Carolina svarade att de skulle det, men senare, och inte tillsam-
mans med Data.
Måns sade att det är lite tråkigt.
Peter Skopal sade att det är den enda kursen man läser med
D:arna i början, förutom matten.
Carolina höll med om att det är en nackdel att inte läsa med da-
ta, men det kan ocså vara en fördel, eftersom att det kan kännas
bättre att vara bäst på programmering.

Funktionsprogrammering

Per sade att instruktionerna till Projekt 2 i Funtionsprogramme-
ringen är fattiga.
Carolina tillade att inlämningarna är dåliga, att föreläsaren är då-
lig, men att det är ett intressant ämne.

§11 Studievägledningen Carolina berättade att SRX har pratat om studievägledare, och
att de ska skicka ut en enkät om studievägledningen, och att de
undrar vad för frågor som behövs.
Per sade att en fråga kan vara om studievägledningen varit till
bra hjälp när man frågat om en kurs.
Peter Seimar sade att en annan fråga är om man varit i kontakt
med studievägledningen.
Nicolas undrade om det är fritext eller 1-5 frågor.
Carolina savarade att det nog kommer vara en blandning.
Studierådet diskuterade frågor och studievägledningen på dju-
pet.

Per sade att den nya resultatssidan på Ladok är värdelös.
Carolina höll med om att Ladok är fult.
Filippa sade att det inte finns några studentrepresentanter i grup-
pen som gör ladok 3 än, men att man kan kandidera.

§12 Studentrepresentanter Carolina sade att Kåren vill ha strukture över hur externa repre-
sentanter jobbar genom att göra arbetsgrupper där de externa
representanterna kan diskutera sitt arbete.
Per sade att det låter som en sjukt bra idé, men att man måste ha
en arbetsledare så att man kan enas och krossa.
Filippa sade att LTHs ledning mest skitit i vad studenter tyckt,
och att suppleanter inte har närvarorätt. I den nya strukturen
kommer man väljas till en arbetsgrupp där sedan ordinarie och
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suppleanter kommer väljas ifrån, och vilka kommer ha förmöten
så att alla kan komma till tals och driva samma frågor som en
enad front.
Carolina sade att studierådsordförandena är lite rädda för att de
inte får vara med på utbildningsnämndsmötena längre isåfall.
Filippa sade att hon kunde skriva med i förslaget att studierådsord-
förandena borde sitta med på mötena.
Per undrade när man skulle börja med denna struktur.
Carolina svarade att det skulle börja så smått på våren, och vara
helt igång på hösten.

§13 Nästa möte Carolina sade att mötena brukar vara varannan onsdag på udda
läsveckor, men att hon är borta läsvecka 7.

Mötet beslöt att nästa möte är den 12 december.

§14 Övrigt Filippa berättade att Utbildningsutskottet snart kommer tillsätta
två arbetsgrupper, en för pedagogiska priset som inte getts ut
sen 2008 och en långsiktig strategisk grupp som ska kolla hur
forskningsrelaterad vår utbildning är. Hon berättade även att det
varit budgetmöte i riksdagen där studieavgifter föreslagits, och
att Sveriges studentkårer har gått emot detta.
Per sade att kårerna är oroliga för att det är en slippery slope.

Filippa berättade att LUS har vakantsätta poster och om man vill
söka en kan man kolla med henne.

Fabian undrade ifall det hade funnits diskussion om hur InfoCom
är upplagt innan, då det är som två utbildningar ihopslagna: dels
IT telekom, dels interaktionsdesign.
Carolina svarade att InfoCom tidigare haft problem då man inte
riktigt vet vad man gör efteråt.
Peter Seimar sade att det inte är jättemånga gemensamma näm-
nare i Data heller.
Carolina sade att alla tre inriktningarna hänger ihop lite, men att
det är en intressant fråga.

Per sade att LTH kanske vill införa en psykosocial skyddsrond,
och att Micaela kollar på det. Han förklarade även vad en skydds-
rond är.
Elise tillade att en psykosocial skyddsrond snarare är en enkät.

Måns sade att han har läst på lite om specialiseringar och undra-
de om Software Engineering kommer kunna läsas på C, då det
hade varit roligt med mer avancerad programmering på C.
Carolina sade att det är en helt ny inriktning på D också.
Jens E sade att han vill sno den, så det kommer.
Per sade att specialiseringarna kommer krympas från 120 hp till
95 hp.
Anna sadea tt det också är viktigt med en distinktion mellan Da-
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ta och InfoCom.
Fabian sade att han hade velat se Sodtware Engineering på C,
men inte exakt samma inriktning som Datas.
Carolina sade att om man tar bort Data från Software Enginee-
ring så blir den Technology Management.
Peter Seimar sade att man kan blanda lite.
Peter Skopal sade att då får man gå till studievägledningen.
Carolina sade att det finns många valbara kurser.

§15 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
13:05.

Vid protokollet

Elise Eborn
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande
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